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Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Černčice, konaného dne 13. 11.  

2024 od 18.30 hodin v zasedací místnosti OÚ Černčice 

Přítomni: Ing. Vladimír Fiedler, Mgr. Miroslava Ježková, Tomáš Katzer, Ing. Martin Machů, 

Jaromír Marek, Jiří Poláček, Petr Skalický, Petr Tláskal, Radomír Tříska 

Hosté: dle prezenční listiny 

 

1. Zahájení a schválení programu 

Starosta zahájil zasedání v 18:30 hodin, přivítal přítomné a seznámil přítomné s návrhem 

programu v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Upozornil, že do programu byl 

doplněn bod 12. Smlouva o výkupu elektřiny s ČEZ ESCO, a. s. 

Navrhovaný program: 

1. Zahájení a schválení programu 

2. Volba ověřovatelů a zapisovatelky 

3. Schválení zadávací dokumentace pro výběrové řízení na „Přístavba venkovního 

sociálního zázemí sportovní haly v Černčicích“ 

4. Vydání Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za odkládání komunálního 

odpadu z nemovité věci, podle ust. § 84 odst. 2 písm. h) zákona o obcích pro rok 2025. 

5. Smlouva o zřízení věcného břemene s Povodí Labe, státní podnik 

6. Smlouva o nájmu pozemku s Povodí Labe, státní podnik 

7. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské sítě a o právu provést 

stavbu s Rocketnet s.r.o. 

8. Smlouva o přípoloži s Rocketnet s.r.o. 

9. Výroční zpráva o činnosti ZŠ a MŠ Černčice ve školním roce 2023-2024 

10. Schválení výše nájemného za obecní prodejnu pro rok 2025 

11. Rozpočtové opatření č. 2/2024 

12. Smlouva o výkupu elektřiny s ČEZ ESCO, a.s. 

13. Ostatní, aktuality 

14. Diskuse 

15. Závěr 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje navržený program.  

Výsledek hlasování: Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se:  0 
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2. Volba ověřovatelů a zapisovatele 

Pan starosta navrhl určit ověřovatele zápisu pana Tomáše Katzera a Petra Skalického a 

zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice určuje ověřovatele zápisu pana Tomáše Katzera a Petra 

Skalického a zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou.  

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

3. Schválení zadávací dokumentace pro výběrové řízení na „Přístavba venkovního 

sociálního zázemí sportovní haly v Černčicích“ 

Podali jsme žádost o dotaci do dotačního programu NSA Kabina 2021 – 2025 na akci 

„Přístavba venkovního sociálního zázemí sportovní haly v Černčicích“. Dotace je až do výše 

2 mil. Kč. Celkové náklady na přístavbu stanovené rozpočtem jsou 5 055 816 Kč s DPH. 

Dotace nám byla předběžně schválena, je potřebné doložit nezbytné podklady pro vydání 

registrace o uznání dotace, musíme vysoutěžit firmu a doložit vítěze výběrového řízení. 

Oslovíme doporučené firmy, s kterými jsou dobré zkušenosti. Podmínka je dokončení do 

konce příštího roku. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje zadávací dokumentaci pro výběrové řízení na 

„Přístavba venkovního sociálního zázemí sportovní haly v Černčicích“.  

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

4. Vydání Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 

z nemovité věci, podle ust. § 84 odst. 2 písm. h) zákona o obcích pro rok 2025. 

Změna obecně závazné vyhlášky  

 
Obecně závazná vyhláška č. 1/2023, o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 

z nemovité věci, ze dne 27. listopadu 2023, se mění takto: 

 

Článek. 5 nově zní: „Sazba poplatku činí 0,85 Kč za l.“ 

 

Zdražení se promítne do známek takto: modrá známka …. zdražení za rok o 78,- Kč 

                                                                šedá známka …. zdražení za rok o 120,-Kč 

                                                                žlutá známka …. zdražení za rok o 156,- Kč 

Ceny budou uvedeny v Černčickém zpravodaji, bude určen způsob a termín vybírání poplatků 

za svoz odpadů. 

Odpad se nám daří třídit. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice vydává Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za 

odkládání komunálního odpadu z nemovité věci podle ust. § 84 odst. 2 písm. h) zákona o 

obcích, kterou se mění Obecně závazná vyhláška č. 1/2023. 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

5. Smlouva o zřízení věcného břemene s Povodí Labe, státní podnik 

Jedná se o smlouvu, která souvisí s projektem na rekonstrukcí mostu přes mlýnský náhon. Je 

to nutnost pro vydání stavebního povolení k projektu, abychom mohli případně požádat o 

dotaci. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene č. 

6DHM240266 s Povodí Labe, státní podnik a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

6. Smlouva o nájmu pozemku s Povodí Labe, státní podnik 

Jedná se o další smlouvu, která souvisí s projektem na rekonstrukcí mostu přes mlýnský 

náhon. Je to nutnost pro vydání stavebního povolení k projektu, abychom mohli případně 

požádat o dotaci. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o nájmu pozemku č. 6DHM240268 

s Povodí Labe, státní podnik a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 

 

7. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské sítě a o právu provést stavbu 

s Rocketnet s.r.o. 

Jedná se o záležitost týkající se položení optické sítě při rekonstrukci chodníků a nabídnout 

našim občanům na náklady firmy Rocketnet s. r. o. dostupnost optického vedení internetu po 

celé obci.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti 

inženýrské sítě a o právu provést stavbu s Rocketnet s.r.o. a pověřuje starostu podpisem 

této smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se: 0 
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8. Smlouva o přípoloži s Rocketnet s.r.o. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o přípoloži č. 08/2024 s Rocketnet s.r.o. 

a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se:       0 

 

9. Výroční zpráva o činnosti ZŠ a MŠ Černčice ve školním roce 2023-2024 

Ředitelka školy seznámila se zněním Výroční zprávy o činnosti ZŠ a MŠ Černčice ve školním 

roce 2023 – 2024. Jsou zde základní údaje o škole, ve škole je zřízena školská rada. 9. 5. 2024 

ředitel školy vyhlásil volby do Školské rady. Výsledek voleb: zástupcem pedagogů se stala 

paní Hana Sedláčková, zástupcem zákonných zástupců žáků je Veronika Tošovská, která se 

stala zároveň předsedkyní ŠR, starosta obce jmenoval zástupce obecního úřadu, kterým je 

paní Renata Petřeková. Další náležitostí je charakteristika školy, kde jsou popsané prostorové, 

materiální, hygienické a bezpečnostní podmínky. Je zde popsaný ŠVP ZV podle kterého se 

žáci učí. Jsou zde popsané počty žáků, třídy, prospěch žáků, personální zabezpečení školy. 

Zápis k povinné školní docházce ukázal, že k zápisu přišlo 9 žáků, jednomu byl udělen odklad 

povinné školní docházky o jeden školní rok. Jsou zde i údaje o vzdělávání pedagogů, projekty 

a akce, volnočasové aktivity, které škola realizovala. Na konci je zpráva o hospodaření školy 

v roce 2023. 

Pan starosta podal informace ze Středního článku podpory, které se týkající obcí. Slučování 

škol, o kterých se teď mluví, se týká slučování malých škol do 200 dětí, kterých je více než 

jedna v obci nebo ve městě. My zřizujeme pouze jednu školu, slučování se nás netýká. Další 

věcí je převádění nepedagogických pracovníků pod obce. Podle mého názoru je to 

nesystémové řešení, například kuchařku, školníky, uklízečky by zaměstnávaly obce, ale o 

tom, kolik je jich potřeba by rozhodoval někdo jiný. Zatím legislativně není potvrzeno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí Výroční zprávu o činnosti ZŠ a MŠ 

Černčice za rok 2022/2023. 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se:       0 
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10. Schválení výše nájemného za obecní prodejnu pro rok 2025 

Navrhujeme pronájem obecní prodejny na rok 2025 za symbolickou částku 1,- Kč. Jsme rádi, 

že zde prodejna je. Co nás trápí, je náklad za elektřinu, spotřeba zde je obrovská. Elektřinu 

my neplatíme, je napsaná na pana Nguyena. Zvažujeme a budeme propočítávat možnost 

připojení na sdílenou elektřinu obce. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje cenu za pronájem obecní prodejny na rok 2025 

za symbolickou částku 1 Kč.  

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se:       0 

 

11. Rozpočtové opatření č. 2/2024 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2024. 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se:       0 

 

12. Smlouva o výkupu elektřiny s ČEZ ESCO, a.s. 

Všechny naše spotřeby elektřiny máme u ČEZ ESCO, a. s. Škola i školka je převedena také 

na obec, ale náklady si hradí příspěvková organizace sama. Nechali jsme si prověřit všechny 

nabídky, nejčastěji u výkupu elektřiny nabízejí spot, v létě je to pro nás nevýhodné. ČEZ 

ESCO nám nabídl cenu výkupu 0,75 Kč/kWh. Prioritou je pro nás využít získanou elektřinu 

co nejvíce na našich zařízeních, teprve pak je prodávat do sítě. U dodávek elektřiny jsme na 

spotových cenách, které vycházejí nejlevněji. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o výkupu elektřiny s ČEZ ESCO, a.s. a 

pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro:   9 Proti:   0 Zdrželi se:       0 

 

13. Ostatní, aktuality 

Rekonstrukce chodníků – stavební firma začíná už teď v listopadu pracovat. Začínají za 

železnicí a pokračují směrem do obce. Budou pracovat po úsecích, kvůli omezení dopravy. 

První úsek povede po začátek křižovatky. Postupně nám začnou odpojovat veřejné osvětlení, 

což nám zkomplikuje viditelnost v zimních měsících. Prověřili jsme stav růží a bylo 

konstatováno, že keře jsou přestárlé, že by se časem stejně musely vyměnit. Nový keřík 
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růžičky vyjde na cca 60,- Kč, mají je v zahradnictví skladem, mají všechny 4 typy růžiček, 

které v Černčicích jsou. S firmou jsme domluveni, že do záhonků dají novou hlínu. Kdo 

z obyvatel bude chtít, může si staré růžičky nechat, po předchozí domluvě s vedením obce. 

 

Nakoupili jsme vánoční hvězdy na nové sloupy, které máme v centru obce. Ve chvíli, kdy 

tady budou nové sloupy, budeme postupně dokupovat další vánoční osvětlení. Vánoční 

hvězdy jsou namontované, vyzkoušené, rozsvěcet se budou v předvečer adventu.  

Zveme vás v pátek 15. 11. od 18:00 hodin do tělocvičny na divadlo dobrušského 

ochotnického spolku „Kdopak to zvoní“. 

V sobotu 16. 11. od 11:30 hodin před prodejnou proběhne sběr nebezpečného odpadu.  

Proběhlo jednání s Vošlajerovými, které se týkalo odvádění odpadní vody ze hřbitova a 

kostela. Projektant byl zaměřit výšky a řeší se varianta, kam odpadní vodu odvést.  

V rámci ORP Nové Město nad Metují proběhlo setkání starostů, které se týkalo řešení 

městské policie. My máme veřejnoprávní smlouvu, týkající se městské policie, která je 

zajištěna zdarma. V Novém Městě ubyl počet státních policistů, oddělení v Novém Městě 

není schopné výjezdu. Když potřebují, aby někdo vyjel, musí vyjet z Jaroměře. 

Pan Tříska: V současnosti jsou 3 dvoučlenné hlídky na celý okres. 

O to víc práce má městská policie. Nabídka  Nového Města je taková, že by přijali nového 

policistu, pořídili mu auto, vybavili ho a obce se podílely na financování jeho mzdy. Pro nás 

by garantovali 20 hodin měsíčně přítomného městského policisty v naší obci za 100 000,- Kč 

za rok. Pokud bude zájem, schválí se nová veřejnoprávní smlouva. 

Na příštím OZ v prosinci budeme schvalovat rozpočet obce na rok 2025. 

 

14. Diskuse 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

15. Závěr 

Pan starosta ukončil zasedání v 19:10 hodin. 
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Usnesení z veřejného zasedání zastupitelstva obce Černčice konaného dne 13. 11. 2024 

od 18.30 hodin v zasedací místnosti OÚ Černčice. 

1) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje navržený program.  

2) Zastupitelstvo obce Černčice určuje ověřovatele zápisu pana Tomáše Katzera a 

Petra Skalického a zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou.  

3) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje zadávací dokumentaci pro výběrové 

řízení na „Přístavba venkovního sociálního zázemí sportovní haly v Černčicích“.  

4) Zastupitelstvo obce Černčice vydává Obecně závaznou vyhlášku o místním 

poplatku za odkládání komunálního odpadu z nemovité věci podle ust. § 84 odst. 

2 písm. h) zákona o obcích, kterou se mění Obecně závazná vyhláška č. 1/2023. 

5) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene č. 

6DHM240266 s Povodí Labe, státní podnik a pověřuje starostu podpisem této 

smlouvy. 

6) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o nájmu pozemku č. 

6DHM240268 s Povodí Labe, státní podnik a pověřuje starostu podpisem této 

smlouvy. 

7) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 

služebnosti inženýrské sítě a o právu provést stavbu s Rocketnet s.r.o. a pověřuje 

starostu podpisem této smlouvy. 

8) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o přípoloži č. 08/2024 

s Rocketnet s.r.o. a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

9) Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí Výroční zprávu o činnosti ZŠ a MŠ 

Černčice za rok 2022/2023. 

10) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje cenu za pronájem obecní prodejny na rok 

2025 za symbolickou částku 1 Kč.  

11) Zastupitelstvo obce Černčice bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2024. 

12) Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu o výkupu elektřiny s ČEZ 

ESCO, a.s. a pověřuje starostu podpisem této smlouvy. 

 

 

 

Zapisovatel: Mgr. Miroslava Ježková …………………….  dne …………………. 

 

Ověřovatelé: Tomáš Katzer             …………………….  dne …………………. 

 

                  Petr Skalický                        …………………….  dne …………………. 

 

Starosta: Ing. Martin Machů  …………………….  dne …………………. 

 

 

 

 

 

 

 


